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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
10. 11. 2020, Google Meet 
zápis provedl: Pavel Valach 

 
začátek zasedání: 19:06 

 
 
 
Prezident Stanislav Jeřábek přivítal přítomné členy a následně zahájil oficiální jednání 
Studentského parlamentu. Přítomné členy parlamentu vyzval k vyslovení jména a ztotožnění 
občanským průkazem, a to na záznam. 
 
Přítomní a ověření členové: 

- Prezident – Stanislav Jeřábek OK 
- Silicon Hill – Jakub Rubáš OK 
- Pod-O-Lee – NE 
- Masařka – NE 
- Sincoolka – Pavel Valach OK 
- Klub Hlávkova kolej – NE 
- Orlík – NE 
- BION – Matěj Krása OK 
- AVC ČVUT – Vladimír Petráš OK 
- Engineers Prague – NE 
- ISC – Dominik Bureš OK 
- Klub Čajovna – Martin Andrýsek OK 
- FIT++ – Martin Pilný OK 
- eFDrive – Markéta Jirmanová NEOVĚŘENA 
- IAESTE – Jan Dürrer OK 
- AS ČVUT – Jiří Svoboda OK 

 
Markéta Jirmanová prokázala přítomnost řidičským průkazem, ale jelikož je ve stanovách jako způsob 
ověření totožnosti uveden pouze občanský průkaz, nemůže hlasovat. Zkouší, zda by se nepřipojil Jiří 
Kosina místo ní. 
V. Petráš navrhl, zda bychom rovnou nemohli upravit stanovy. Dle S. Jeřábka by změna byla účinná až po 
schválení Parlamentem a Shromážděním klubů a zveřejnění usnesení, ale nebylo by nutné čekat na 
zveřejnění stanov ve spolkovém rejstříku. 
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1. Schválení programu zasedání 
1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Info z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 15 min.) 
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
4. Info z Centrály (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 20 min.)   
5. Schválení zápisů (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
6. Schválení nové předpisové základny klubu čajovna (vede: M. Andrýsek, typ: hlasování, čas: 

15 minut) 
7. Schválení stanov SU ČVUT (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 15 min.) 
8. Prezentace výročních zpráv klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 60 min.) 
9. Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby) 

 
Připomínky k programu nejsou.  
 
Usnesení 2020-11-01: 
„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do konference 
Parlamentu 10. 11. 2020.“  

OHP: 10; 10:0:0 – Usnesení bylo přijato 

M. Jirmanová: Zhruba do půl hodinky tu bude místo mě Jirka Kosina. 

2. Info z klubů 
S. Jeřábek: Díky, přikročíme k dalšímu bodu. Prosím Rubyho za SH. 

Silicon Hill (J. Rubáš): My jsme od minule řešili šlamastyku, co probíhala i v PAR. Po jejím 
úspěšném vyřešení – děkuji členům Kontrolní komise i některým členům legislativní skupinky – 
jsme znovu schválili, co jsme měli špatně schválené, a změnili volební řád. Následně byly 
vyhlášeny volby na více než polovinu našeho představenstva. 
Pracujeme na likvidaci majetku SH, během dneška půjde do PAR seznam věcí. Kdybyste pro ně 
našli využití, dejte vědět, rádi to interně meziSUnijně převedeme. Mrkněte se, informujte svoje 
předsedy. Čas ozvat se budete mít do konce týdne. 
Právě teď (jestli se nepletu) probíhá schůzka ke Studentské krvi, přidali se IAESTE i Pod-O-Lee. 
Řešíme problém s Wi–Fi na SH, chyba je na úrovni operačního systému. Řešíme jej s dodavatelem, 
ale vleče se to. Řešíme prodloužení spolupráce s dodavatelem Pure Storage. 

Sincoolka (P. Valach): Představenstvo posvětilo převod switchů z Bubnu na Sinkulku a vrácení 
členských příspěvků. 
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BION (M. Krása): S Pavlem jsme řešili volby, a než přijde nový prezident SU, tak je snad spácháme. 
Polovina jedné naší koleje je COVID–pozitivní. Je to čerstvé, zatím nevím, jaké budou následky či 
jak se to bude řešit. Řeší to s nimi náš děkan, jde to mimo mě. 
S. Jeřábek: O kolik lidí jde? To je Sosík, že? 
M. Krása: Ano, je to asi 20 ze 40, přesné číslo nemám. Je to, dá se říct, teorie, ale příznaky ji 
potvrzují. 

AVC ČVUT (V. Petráš): Od posledně valná hromada. Všichni členové jsou jakž takž zdraví, 
streamujeme, bilancujeme a plánujeme rozpočet na další rok. Nikdo nechce dělat správce 
techniky, takže pozice ve vedení je neobsazená. Podařilo se nám udělat jednu konferenci na VŠE – 
5 sálů celodenního programu, KPMG; proběhla na konci října. Dva koncerty – The Atavists, pro 
newyorský festival v 1 ráno; druhý koncert s Rock Café v rámci křtu knihy jedné nadace, se kterou 
jsme spolupracovali. Půlka členů doma, studují dálkově; druhá je v Praze a dělí čas mezi AVC a 
další streamy a projekty. 

ISC (D. Bureš): Valná hromada, volil se nový prezident – Filip Marek, náš letošní Treasurer. Jinak co 
se chodu týče, jsme celkem utlačení a nic moc neděláme, maximálně hrajeme se zahraňáky 
Minecraft. 

S. Jeřábek: Jak jste tu valnou hromadu zvládli? 
D. Bureš: My ji máme veřejnou, takže můžu poslat odkaz. (Odkaz na záznam: 
https://www.youtube.com/watch?v=O_Gcf-DndrU) 
Šlo to přes Zoom, kde lidi buď mohli mluvit, nebo měli volební právo. Pokud někdo chtěl mluvit 
a neměl volební právo, tak se mohl tázat pres Sli.do. Ad hlasování, vygenerovaly se náhodné kódy 
pro hlasování a jen volební komise viděla výsledky. Systém jsme si udělali sami, v Kontrolní komisi 
jsou dva ajťáci a ti to posvětili. Byl jeden kandidát, doufali jsme, že bude zvolen. 

Klub Čajovna (M. Andrýsek): Schválena předpisová základna. Hlavní změnou oproti předchozí je 
pět lidí v představenstvu místo současných tří, plus další nuance, které měly stanovy na různých 
místech špatně specifikované. Budou se vyhlašovat předčasné volby, aby se zvolilo nové 
představenstvo podle stanov. 

FIT++ (M. Pilný): Spíme, jako na minulém představenstvu byla spousta akcí bezkontaktních. Na 
FITím Discordu, kdo chtěl, přišel, a hráli jsme Among Us. Ta místnost se seznamováky, zmíněná na 
posledním PAR, ta momentálně spí. 

eFDrive (M. Jirmanová): Jak jste minule schvalovali nové stanovy klubu, požádali jsme o odložení 
voleb představenstva, takže ty se odkládají, dokud se nebudeme moci sejít kontaktně. Teď někteří 
členové pomáhají při organizaci online DoD na FD, který je 27. 11. Chystáme Noc na fakultě, 
bezkontaktně, protože jsme tam (v minulosti, pozn. zapisovatele) představovali projekty, kterým se 
dá věnovat na škole, což jsme zjistili, že současným druhákům chybí, tak to zkusíme aspoň nějak 
překlenout do online formy, aby to nějak zvládli. 
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IAESTE (J. Dürrer): Pravidelně se scházíme online, zatím se nám ten systém daří. Veletrh v létě 
nebude. Snažíme se najít nový projekt, je bolestivé přecházet do online projektů, ale snažíme se. 
V plánu dělat podcasty, obnovit YouTube. Pracujeme na tom a budu vás informovat. Děkujeme za 
přizváni do Studentské krve, co vím, ta spolupráce nikde nedře, tak snad to bude fungovat. 

J. Rubáš: Taky díky. 
P. Linder: V Brně, pokud se nepletu, mají taky IAESTE a spolupracují tam s BESTem a dělají online 
veletrh. Takze to je informace, co by se mohlo udělat. 
J. Dürrer: Super, díky, napíšu to našemu boardu a zkusím zjistit, jak to vypadá. 
P. Linder: Pořádáme teď za BEST mezinárodní hackaton, a už to máme docela zmapované, tak se 
na nás neboj obratit. 
J. Dürrer: Super, obrátím se. Díky. 

Křesťanský klub (D. Králík): Od začátku nového roku: během prázdnin nový předseda, zahajovací 
setkání. Za poslední měsíc spíše přátelské setkání online. Byli jsme dřív kontaktní, takže ty akce 
teď spí. 

GALIBI (J. Rozkošný): Skoro nic, většinu akci máme kontaktně, ale zkoušíme přejít do online 
podoby. Zítra první online setkání, uvidíme. Další věci – budeme řešit volbu nového 
představenstva. Nevíme, jak to řešit, jestli online nebo posunout. 
S. Jeřábek: Vím o tom mailu od tebe, zjišťoval jsem, jak to udělat u nás. Vy máte ještě relativně čas, 
vy jste vždy volili před Vánocemi, ale už mám jasněji, tak se ještě spojíme a dohodneme. 
J. Rozkošný: Díky. 

BEST Prague (P. Linder): Jsme šťastní, že nemusíme řešit problémy jako kolejní kluby. Jedeme 
plně online. Zavedli jsme pozici lokálního ambasadora – Verča. Měla by úzce spolupracovat 
s ostatními kluby. Chceme udělat další akci, interní akci pro ostatní kluby. Na tuto pozici, protože 
BEST je mezinárodní, jsme se připojili do projektu, který se zabývá zlepšováním VS vzdělávání. Ted 
navazujeme kontakt s univerzitou a zjišťujeme, co se bude dělat. 
Online aktivity – asi 4 týdně, v budoucích týdnech je otevřeme pro všechny – kruháč, jógu, leisure 
akce. 
Děláme Hackday – online hackathon. Jelikož jsme hackathon naposledy dělali před 2 lety, máme 
toho hodně, ale už máme oba hlavní partnery, uzavíráme další společnosti, PR taky nastartované. 
Mezinárodní Presidents Meeting – konference, kde hlasujeme o návrzích, diskutujeme 
o transformaci BESTu, přizpůsobení režimu. Do budoucna budeme plánovat online a lokální kurzy 
pro naše studenty. 

Klub STolních Her (STOH) (J. Krkoška): Nic se v podstatě neděje, jsme deskovková skupina, a to 
bezkontaktně dělat nejde. Online proběhla schůze představenstva. Řešíme vypotřebování FSP, 
chceme alespoň nakoupit nové deskovky. 
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3. Info z AS ČVUT 
J. Svoboda: Předminulou středu bylo zasedání, velmi krátké, cca na hodinku. Moc novinek se 
nestalo. 
Tři body, 1) schválení akreditačního řádu ČVUT a změna statutu, 2) schválení kariérního řádu 
a vnitřního a mzdového předpisu ČVUT, a 3) schválení Organizačního řádu SÚZ. U toho řádu šlo 
o to, že Studentský dům přešel pod odbor ředitele kanceláře SÚZu, což má za cíl zlepšení logistiky, 
jak jsem pochopil. Jinak asi vše, co k tomu mohu říci. 
S. Jeřábek: Tys řekl vše k minulému zasedání, ale teď bych té poprosil ještě o něco z 20. října. 
J. Svoboda: To bylo ještě po tom našem? 
S. Jeřábek: To bylo těsně před tím. 
J. Svoboda: Tos mě teď docela zaskočil. 
S. Jeřábek: To vidím. Tak já teď otvírám teď usnesení z toho zasedání. 
Asi jediné zajímavé bylo vyhlášení doplňovacích voleb v obvodu studentů na nefakultních 
součástech. Je tam momentálně jen jeden zástupce – Jožo Šebák, na zbývající dva roky a kousek 
bude volen druhý. Jinak to byly buď formalitky nebo body přeložené na později. 

S. Jeřábek: Dotazy? Zdá se, že nejsou. 

4. Info z Centrály 
S. Jeřábek: Napsal jsem tam 20 minut, ale dneska to tak výživné nebude. 
Nejvíc, co jsme řešili, byly volby prezidenta a úpravy stanov, a to vše šlo do konference. Snad jen 
zmíním, že začala jedna aktivita – schůzky studentů v rámci EuroTeQ – platforma pěti nebo šesti 
technických škol napříč Evropou. Hany se ještě účastní a zdraví vás. Seznamovali jsme se a 
postupně v dalších týdnech budeme vymýšlet, čeho bychom mohli spoluprací dosáhnout. 
Za sebe jinak nic nemám. Vidím tady z CEN Pavla a Ivču, chcete něco? 

I. Dvořáková: V pátek nás čeká třetí SU na drátě. Doufám, že jste zaregistrovali událost a že se 
přidáte. Jinak plánované akce padly. 
Ad FSP, nezapomeňte na závěrečné zprávy. Co jste nečerpali, nevadí, letos to nebude bráno jako 
negativní událost. 
Na poslední CEN jsme se dohodli, že odložíme inauguraci nového potenciálního prezidenta na 
dobu, až to bude možné. 

P. Valach: Pokračujeme s novým SUnijním webem, Marcel dělá dost práce. V nejbližší době vás 
kontaktuji asi já, ještě se dohodneme – hlavně tedy předsedy a PRka – jak budou vypadat vaše 
prezentační stránky (klubů). 
A zkusíme svolat GDPR skupinku. 

J. Rubáš: Jak byla CEN svolaná? 
S. Jeřábek: Napsali jsme si. 
J. Rubáš: To vím a to stanovy umožňují, ale jednací rád říká, že zasedání jsou veřejná, a pokud se 
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o tom lidi nemohli dozvědět, že se mohou zúčastnit, tak nevím, jak moc veřejná byla. Upozorňoval 
jsem na to i posledně, ještě v CEN, když se pozastavoval kolejní klub, a teď tu máme stejnou 
situaci, i když chápu, že situace je jiná, na vlastní žádost a tak dále, ale šlo by min. u takto 
významných zasedání na to dát bacha? 
S. Jeřábek: Dodržel jsem formality, bylo to zveřejněno na wiki, já chápu, že tam lidí nechodí. 
Nicméně budu se opakovat, už s BIONem to byla technikálie. Tady s Bubnem na vlastní žádost, 
našli jsme termín, kdy se můžeme takto videokonferenčně odhlasovat, ještě před datem, kdy se 
kluci chtěli nechat pozastavit. Byla to věc, o které se vědělo dávno a kvůli ní se měnily stanovy. Ta 
schůze proběhla tak, že jsme se sešli, ukázali si občanky, řekli „pro“ a rozešli se. 
J. Rubáš: Já nijak nezpochybňuju tu schůzi, mě jde o to, že jsem to nenašel v kalendáři SU ani 
v mailu. Tak proto se ptám. 
S. Jeřábek: Aha, ono to bylo omylem v kalendáři CEN totiž… 

S. Jeřábek: Chci využít toho, že se připojil Lukáš Novotný z Pod-O-Lee, mohli bychom se vrátit 
k bodu 2. Lukáši, prosím, co nového? 
Pod-O-Lee (L. Novotný): Ahoj, omlouvám se za zpoždění. Včera rezignoval správce bloku C 
a správce bloku A, takže jsme vyhlásili jsme nové volby. Pokračujeme v předělávání místností 
a řešíme nový LAB, to řeší kluci se SH, jak to tam mají ohledně elektroinstalace a podobně, a toť 
asi vše. 
Jiří Kosina (eFDrive): Pardon, taky se omlouvám za pozdní příchod, odteď tu se zpožděním jsem 
já. 

19:55 ověřen Jiří Kosina, delegát za eFDrive. 
19:56 ověřen Lukáš Novotný, předseda a delegát za Pod-O-Lee. 

M. Pilný: Pavle, ohledně webu, to info o klubech, hádám, že se to týká i zájmových? Co je třeba 
připravit na ty nové stránky? Říkal jsi, že to nebude jen text? 
P. Valach: Ještě napíšu, mám i screenshot, který zhruba ukazuje tu podobu, dodali byste nám 
třeba odstavec textu, úvodní obrázek, pár fotek, ale může to být dost modulární, co se tam objeví. 

5. Schválení zápisů 
Byly zapracovány drobné a navržené změny a korekce. Mj. zde byla připomínka J. Rubáše k říjnovému 
zápisu ohledně nadpisu dokumentu, kde slovo „zasedání“ bylo nahrazeno slovem „videokonference“. 
Tato změna zůstala zachována. 
Další dotaz J. Rubáše se týkal toho, zda v zápise z videokonferenčního jednání není třeba uvádět hosty. 
P. Valach by je neuváděl přímo v zápise, v příloze bychom mohli. S. Jeřábek doplňuje, že na začátku 
zápisu je záhodno mít delegátskou prezenci. 
P. Valach z říjnového zápisu ještě postupně odstranil věci ohledně hostů. 

20:02 se připojil Dominik Kyjevský. 

Nastávají problémy s exportem dokumentu, kde Google Docs přidávají do PDF prázdné sudé stránky. 
Problém se usilovně řeší. S. Jeřábek se na půl minuty odpojil. P. Valach využil chvilku k apelu: 
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P. Valach: Mimochodem, používejte to nové logo! Je docela hezké. Můžete ho třeba postupně 
vyměňovat. 
J. Svoboda: Co vlastně vedlo k té změně toho loga? 
P. Valach: Ono je docela nadčasové, takže nevyžadovalo velké změny. Tohle působí možná trochu 
víc moderněji. Navíc, pokud se nepletu, a tohle mám zprostředkovaně od Standy, tak už původní 
autorka chtěla ty rohy kulaté. Možná mě doplní, když už se znovu připojil. 
S. Jeřábek: Snad jí prý bylo vysvětleno, že by to bylo moc podobné Ubuntu…  

Po nějaké době se podařilo správně exportovat jeden ze zápisů, druhý byl do konference zaslán se 
stránkami navíc. Nicméně bylo zmíněno (a nebylo proti tomu námitek), že to nebrání přijetí usnesení, jde 
hlavně o znění. 
 
Usnesení 2020-11-02: 
„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 17. 9. 2020 zaslaný do 
konference Parlamentu 10. 11. 2020.“  

OHP: 12; 10:0:2 – Usnesení bylo přijato 

Usnesení 2020-11-03: 
„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 14. 10. 2020 ve znění 
zaslaném do konference Parlamentu 10. 11. 2020.“  

OHP: 12; 10:1:1 – Usnesení bylo přijato 

6. Schválení nové předpisové základny klubu čajovna 
S. Jeřábek: Toto je tedy předpisová základna omezená na Stanovy, je to tak? 
M. Andrýsek: Je to tak. Snad jste všichni četli, dotazy nebyly, takže zástupci klubu jsou 3, 
představenstvo má 5 členů, a představenstvo se volí jen na rok, ne na dva jako doposud. Lidé se 
radši upíší jen na rok. A díky tomu, že bude méně povinností na víc lidí, tak se šetří čas. 
Dotazy?  
S. Jeřábek: Nevypadá to. 

Usnesení 2020-11-04: 
„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Stanovy Klubu Čajovna ve znění 
zaslaném do konference Parlamentu 8. 11. 2020.“  

OHP: 12; 11:0:1 – Usnesení bylo přijato 

7. Schválení stanov SU ČVUT 
Promítají se stanovy. Pavel Valach promítá dokument se změnami. 
V článku XVI., odstavci 8. nově přidáno „SU či klubu.“ Nově je celý odstavec 6., který umožňuje tajnou 
volbu s využitím technických prostředků (tedy vzdáleně). 
Po diskusi jsme změnili “per rollam” v novém, 6. bodě, na „s využitím technických prostředků“. 
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Dále se v bodě 2 nahradil „občanský průkaz“ průkazem totožnosti. Čili jsme to rozšířili o pas, řidičský 
průkaz, zbrojní průkaz – neboli průkaz vydaný státní autoritou. 
Prezident vygeneroval PDF a poslal do konference. Opět technické problémy s prázdnými stránkami. 

J. Rubáš se informoval o potřebné většině pro schválení – jde o nadpoloviční většinu všech delegátů 
(větší nebo rovno 9). 

Usnesení 2020-11-05: 
„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Stanovy spolku ve znění zaslaném do 
konference Parlamentu 10. 11. 2020.“  

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato 

S. Jeřábek: Děkuji, domluvím se se Shromážděním klubů, kdy jej svoláme. Nechtěl jsem jej 
svolávat už na dnešek. 

8. Prezentace výročních zpráv klubů 
S. Jeřábek: Poprosím vás, abyste promítali, nebo i prezentaci, pokud máte. Připomínám, že by 
mělo jít o prezentaci toho zajímavého, nebo něčeho, co se do té zprávy nevešlo, ne o předčítání 
zprávy, což může udělat každý. 
Poprosil bych Jakuba Rubáše, abychom mohli začít. Jen se zeptám, jestli jsme už nějaké zprávy 
neměli? 
J. Krkoška: Jedna byla určitě. Vím, že v únoru jsme stihli jednu nebo dvě. 
S. Jeřábek: Vidím odprezentované Galibi a ESC. Odpovídá to. 

S. Jeřábek: Tak od SH. Můžeme? 
J. Rubáš: Hledám poznámky. 

Silicon Hill (J. Rubáš): 
Jak říkal Standa, je to dostupné online, jsou dostupné i výročky našich projektů. Vezmu to letem 
světem, protože tuším, že budete dávat ještě menší pozor než normálně na těchto schůzích. 
Stejně jako výročku za rok 2018 ji máme dělenou po obdobích a tom, co se dělo. 
Začínáme nudnou statistikou. V r. 2019 na 6000 členů, z toho 1805 nově registrovaných. 
Předminulý i minulý rok mám problém s určením aktivních v našem klubu. Nejblíže jsem v rozsahu 
<243, 491>. Následuje info, kdo se stal předsedou, což jsem byl já. 
Info o představenstvu, jak kdo byl dovolen, a jak se měnila v průběhu roku. 
K aktivitám: Leden jako vždy ve znamení nastavení rozpočtu, volby předsedy a místopředsedy. 
V únoru zvolen VIP členem Michal Kothera za jeho dlouhodobou práci pro klub. Proběhl turnaj ve 
stolním tenise a začaly taneční, protože loni ještě mohly probíhat. 
Březen: První InstallFest, co dělal Kuba Jančička, a držel se toho i letos. Otevřeli jsme akademie. 
Den fitcentra, Silicon Gym. Naše HR sekce udělala akci Zapoj se. Proběhla školení registrátorů a 
čerpání financí, ta tehdy začínala a od té doby se jich držíme. Převod majetku ze SÚZ na SU, resp. 
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na jednotlivé kolejní kluby, což zhatilo naše snahy o zlepšení majetku SÚZ, takto se toho SÚZ 
zbavila. Proběhly blokové hry. 
Duben: Proběhl 11. ročník SHOW, Strongest Man. 
21:21 odešel Dominik Bureš, delegát ISC CTU in Prague. 
Jam Session – projekt Hudebny. Zavedl se systém hromadných nákupů – u některých dodavatelů 
se objednává jen jednou za čas a hromadně. Šetří se tím náklady klubu. 
Květen: Finále v turnaji ve stolním tenise. Zaveden nový předpis o kamerovém systému. Stojí za 
ním Viktor Bohuněk, stejně jako za podobným předpisem pro SU. Oslavili jsme 21 let klubu. 
Červen: Výjezdko v Krkonoších. Řešilo se mj. co by se dělo, kdyby klub přišel o nejvýznamnější 
příjmy, čemuž se věnoval i kolega prezident na naší čtvrteční schůzce. Bowlingový turnaj. 
O prázdninách: Renovace loga na Buzeráku. SNT v Pressburgu, neboli Bratislavě. Zároveň bylo 
ukradeno AP z jednoho z bloků, díky včasné reakci adminů byla krádež včas nahlášena a zloděj 
dopaden na Bubenči. 
Září: Školení registrátorů. Poznej Strahov 2019. 13.9. Alumni SH – setkání našich bývalých 
aktivních členů. 
Říjen: Klasicky Akce Prvák, zúčastnili se STOH, Čajovna i eForce z FELu, rozjelo se kolečko 
infoschůzek. Halloween v PM Clubu 11. 10. 
Listopad: Volby do představenstva do jedné poloviny. Věc, kterou beru velmi osobně, stěžejní 
milník – nákup supr čupr kontejnerů v grilovacim centru. Se SÚZem dohodnuta místnost na bloku 
9 pro MacGyver pro větší a těžší a nebezpečnější stroje. 
Prosinec: Výjezdko. Schválen nový rozpočet. Rozsvítili jsme SHtromek. Vánoční večírek, kterého se 
účastnili i zástupci ČVUT (rektor) či SÚZ (pan ředitel). 
Výročka končí statistikou jednotlivých sekcí, cpát to tady do vás nebudu. 7 sekcí a 14 projektů. 
Asi tak. 

S. Jeřábek: Díky, dotazy? 
V. Petráš: Já bych chtěl opravdu ocenit, že už v r. 2019 v létě jste probírali krizové scénáře. 
J. Rubáš: Akorát jsme se zaměřili na něco jiného než teď. Nebyl mezi námi žádný virolog či 
epidemiolog. 
P. Valach: Také to oceňuji, hodně. 
S. Jeřábek: Díky Ruby, prosím Lukáše za POD. 

Pod-O-Lee (L. Novotný): 
Hlavně o změně předsedy a představenstva, kdy jsem nahradil Ondru Grófa, snažili jsme se 
zahladit nedostatky. Měli jsme 1422 členů, 11 členů představenstva. 
Jednotlivé bloky, co se měnilo: většinou údržba sítě, poznávačky na jednotlivých blocích 
a seznamováky – to je za jednotlivé bloky. 
U Pod-O-Gymu se dělo hodně rekonstrukcí, ať už místnosti, zrcadla, revize, dokupování  vybavení 
a další. Uspořádali jsme Podolský benchpress, v listopadu, kde soutěžili členové ze všech kolejí 
o ceny. 
Turnaje [krátce nebylo slyšet), třeba se to zlepší do budoucna. 
Zabavení lidí v průběhu roku, aby měli co dělat a aby se nenudili na kolejích. 
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21:29 se odpojil Jan Dürrer, delegát IAESTE. 

Začátek října – Akce Prvák – seznamovací akce, nabízeli jsme možnosti zapojení, na konci se to 
oslavilo. Naší největší akci byly Mezi Bloky, 13. ročník v květnu, opět se nedařilo s počasím, celý 
den hnusné, což se projevilo na lidech, ale měli jsme headlinery jako Mucha, a tedy přišlo dost lidí. 
Pár stížností na slovník Muchy, s tím zkusíme něco udělat do příštích ročníků. 
Soutěže na Pod-O-Day. Volejbal, fotbal, čistili jsme bazének, udělali jsme si příjemný den. Na konci 
roku Podolské Vánoce, vánoční atmosféra, předaly se dárečky a popřáli jsme si do nového roku. 
To je za mně všechno. 

S. Jeřábek: Díky. Dotazy nejsou? 
Krátký dotaz prezidenta na J. Rubáše na ukradené AP ze Silicon Hillu a zda se jej již podařilo od policie 
získat. Nepodařilo, vyhrabe se, s jakým policistou se to řešilo, a dořeší se. 
 
S. Jeřábek: Díky, poprosím Sincoolku. 
P. Valach hledá výročku. P. Valach nakonec našel výročku. 

Sincoolka (P. Valach): 
Nebudu vás zdržovat číselnými údaji. Projdu kelímky, kdy dříve proběhla grafická soutěž na návrh 
nejednorázových kelímků. Zapojit se mohl kdokoliv, když splnil základní pravidla, jedno z nich byla 
přítomnost loga klubu Sincoolka. Pak se na Facebooku hlasovalo o tom, jaký návrh vyhraje. Vyhrál 
návrh Denisy Křepelkové, udělalo se 500 kelímků, každý člen klubu má nárok na jeden kelímek. 
Zúčastnili jsme se SNT v Bratislavě, jako SH, snad se to příští rok povede uspořádat v Paříži. 
Pokračující projekt z roku 2018, nastavení switchů. Letos jsme dostali jsme nějaké switche 
z Bubnu a SH a tento rok bychom ten projekt mohli zakončit. 
Oprava routeru – to bylo ve chvíli, kdy nám selhaly disky na hlavním směrovači a bylo nutné rychle 
vymyslet náhradní řešení. 
Posilovna se také zrenovovala – nový pytel, zátěžové stojany, vyměněná reprosoustava a nějaké 
opravy. Proběhy venkovní závody Sincoolgames a vnitřní Strongman Games. 
Multimediálka – dokoupily se nové hry pro Xbox, vybavení apod. 
PR – kopec akcí, Retropárty, deskovky. Za vypíchnutí stojí International Dinner, kde cizinci mohli 
představit kuchyni své rodné země. Pravidelné LAN party, BBQ party, turnaj v nohejbale, 
experimentujeme s formáty jako Pubquiz, FIFA turnaj, apod. 
Jedno výjezdko v Krkonoších, v Černém Dole, spíše teambuilding, oddechové. 
Třídění odpadů – do kuchyněk přibyly koše na separovatelný odpad, které odnáší úklidovka. Co se 
třídění odpadů týče, máme před kolejí nyní větší kontejnery, staré nestačily. 
Co se Dejvické týče, zlepšil se úklid, proběhla výměna nábytku, vymalování, postřiky… 
Zbytek si rádi přečtete. 
 
S. Jeřábek: Díky, tak teď Matěj? 
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BION (M. Krása): 
Díky, naše výroční zpráva je velmi krátká. Celý rok 2019 jsme zahájili reprezentačním plesem, kdy 
my, jako BION, pomáháme fakultě s pořádáním, výzdobou a pod. Od té doby to byl poslední 
fakultní ples, bohužel. Doufáme, že letos by to mohlo vyjít. 
Další byl Kladenský Majáles, největší akce, kterou BION pořádá, na půdě fakulty. Minulý rok byl 
největší hřeb večera Michal Horák, celé to zakončil Plan B. Velmi příjemné, 1500 lidí během celého 
dne. Akce z naší strany proběhla velmi příjemně. 
Akce související s anketou, kdy jsme byli v areálu kasáren a pojali to sportovně. 
Další akci Běh míru Kladno–Lidice, jedna z posledních akci akademického roku. Pokud vím, vše se 
vydařilo výborně, účastnilo se 200 běžců, oproti minulým letům o 30–40 běžců víc, akce se 
propaguje a je stále více a více známá. 
Na začátku AR seznamovací kurzy, u kterých pomáháme s pořádáním Duze Studánce, která je 
zaštiťuje, sídlí na naší fakultě. BioŠrotu se účastnilo 30 lidí, akce příjemná, pomohli jsme začlenit 
se novým studentům. 
Další akce. co byla docela nová – taneční večer s Padevětem, relativně pilotní akce, sklidila 
ohromný úspěch, na 30 párů, v předsálí naší fakulty. Měli jsme spoustu ohlasů. Na našich FB 
stránkách najdete spoustu fotek. 
Ještě předtím vítání prváků u nás na fakultě, v předsálí fakulty. Pokřtili jsme novou, můj osobní 
úspěch, pípu. Takovou kompaktní, dvoukohoutovou, nemusíme tahat externí chladič. Což je super. 
Proběhl vánoční večírek, co jsme uspořádali v sálu kladenského divadélka. Cca 80 lidí, docela 
úspěšný, docela dost nováčků/prváků. Akce byla samozřejmě pro všechny, členové BIONu mají jen 
slevu na vstupné, ze které hradíme catering. 
Další akce: promítání filmů; Deskohraní na fakultě, proběhlo chvilku po vánočním večírku. To byla 
poslední akce minulého roku. Ještě proběhla charitativní sbírka, pravidelně ji pořádáme se zástupci 
Engineers Prague, má ji na starosti Tomáš Pokorný. 
Za mne asi vše, ještě spousta menších akcí, které asi nestojí za zmínku. 

S. Jeřábek: Dotazy, zdá se, že nejsou. Díky, teď Proton z AVC. 
Odloženo, V. Petráš řídí auto. 
S. Jeřábek: Další je Dominik s ISC. 

ISC CTU in Prague (D. Bureš): 
Co se stalo v minulém roce. O tom pojednává naše výročka. Zásadní věc – změna loga. Vpravo 
vidíte, jak vypadalo dřív, teď máme toto nové. Co se minulého roku týče, President byl Jakub Nový. 
Mohli jste potkávat Míšu Nečase jako Vice Presidenta. Pustím vám tu video, ať se máte na co 
koukat. 
Samotný rok probíhal bez korony, měli jsme projekty jako Orientation Week, kde jsme přivítali 
studenty jak v letním, tak v zimním semestru. 155 buddíků, co si rozebrali 300-400 zahraňáků. ISC 
Languages. International Day společně s Cross Kampusem Dejvice, což byla celkem sranda, letos 
jsme se nějak s Kampusem nepohodli, ale stejně z toho sešlo, protože korona. 
Aktivity pro zahraňáky – celý semestr jsme se snažili udělat krásnej a úžasnej. Např. jsme jeli do 
Kutné Hory, ukázat jim krásy Čech, dále na Sněžku, do Českého Ráje, do Českého Švýcarska, do 
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Českého Krumlova, do Plzně, do Budějovic atd. Když to vyjmenovávám, tak jsme jeli jen do 
českých věcí. 
Rekonstruovali jsme náš ISC Point, kde se setkáváme. Změnili jsme stanovy, abych nezapomněl. 
Aši nejlepší akce z mého pohledu – náš Vánoční ples, kdy ISC slavilo 20 let, a tak jsme 
v Masarykově koleji uspořádali 20 let ISC a oslavili takovou formální akcí – rektorát, ostatní 
studentské kluby, a bylo to hezký. Stačí takhle? 
S. Jeřábek: Určitě, dotazy? Nejsou, děkuju. Prosím Vydru o prezentaci za Čajovnu. 

Klub Čajovna (M. Andrýsek): 
Zvoleno nové představenstvo. Spousta nováčků, 11, dost se jich uchytilo. Cestovatelské večery 
a degustace, spouta lidí a témat. To si počtete. Pořádali jsme SGL společně s dalšími kluby 
a SHernou. Dýmky na kopci 2019 byly největší doteď, asi 500 účastníků. Čajomír a další dýmkové 
akce. V dýmkové sekci jsme prohloubili spolupráci s iSmokem. A to je asi vše. Zbytek se dočtete. 

S. Jeřábek: Dotazy zda se že nejsou, děkuji Vydro. Prosím Martina z FIT++. 

FIT++ (M. Pilný): 
Já to vezmu podobně jak Vydra, letem světem. Vyměnilo se představenstvo. V 2019 pod vedením 
Jardy Kříže, měl zkušenosti i z předchozího představenstva. Členská základna 81 členů, aktivních 
40, brali jsme to, že aktivní byli aspoň na dvou akcích. 
Vlajková loď Hello FIT! proběhla úspěšně, díky AVC ČVUT jsme měli stream a hezký záznam. Dále 
FITrip, v první půlce roku, do Temelína, čehož se zhostil Jarda Kříž, jelikož z Jižních Čech pochází 
a měl kontakt. 
Účastnili jsme se standardních akci SU a jiných, jako Lesamáj. 
FA-FIT gril se osvědčil, tak jsme do toho šli ještě jednou a doufáme, že si akci zopakujeme také 
v příštím roce. Nově jsme udělali i grilovačku pro prváky po zápisech. 
Tradičně FIT párty, tradičně v klubovně Povaleč a tradičně zahrál Šmytcový kvartet. Tradičně 
Advent v Kampusu, kde Hany dělal tousty. Na Vánoce FITrip do Vídně. Na fakultě v zasedačce 
Vánoce, kde jsme si dali dárky. 
Jediný problém – případ s J. Hamplem, kterého jsme bohužel museli vyloučit. 
Za mne vše. 

S. Jeřábek: Dotazy nejsou, prosím Jirku Kosinu. 

eFDrive (J. Kosina): 
K nějakým číslům – ke konci roku 2019 bylo 87 členů, z toho 33 aktivních. K zásadní změně došlo, 
kompletní proměna Představenstva, předsedu Radka Volfa vyměnil Tomáš Dzuruš. Dál, co 
nejstručněji: 
Z akcí: UZEL – 7. ročník, tradičně v areálu Garnataurus poblíž Sázavy. Ten se dal shledat jako velmi 
úspěšný, podařilo se zcela naplnit kapacitu 100 účastníků. 
Kromě akcí souvisejících s Uzlem a pro prváky Tour de FD, zmíním Noc na fakultě, loni se podařilo 
uspořádat takovou přednášku ve smyslu „studenti studentům“, jelikož nás čekaly fakultní volby 
do Senátu, přizvali jsme bývalé členy SKASu, aby nám pomohli rozšířit osvětu o Senátu, co vše má 
na starosti a koho vlastně budeme volit.  
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Na závěr: po 4 letech se podařilo uspořádat výjezdní zasedání, v Rokytnici nad Jizerou. Hlavní byl 
teambuilding, protože přibylo hodně nových členů, takže seznámit se, předat zkušenosti, zamyslet 
se nad novými akcemi, co zrealizovat. Asi vše. 

S. Jeřábek: Děkuju, dotazy nejsou. Prosím Honzu Dürrera. (Dříve se odpojil, psal do chatu, že musí 
odejít.) 
S. Jeřábek: Protone, už můžeš? 
V. Petráš: Otevřu obrazovku, chvilinku, prosím. 

AVC ČVUT (V. Petráš): 
Jak každý říká, že to nikdo moc nepročítá, protože vlastně není co… 
Začnu chronologicky: nejdůležitější, že se změnilo vedení, předseda i místopředsedové. Zároveň 
byly schváleny nové stanovy, tak se trochu zrevidovala spousta části, aby odpovídaly zákonům. 
Děkuji Michalu Hošnovi, který měl spoustu faktických připomínek. 
Po vzoru SU jsme udělali trochu predsedocentrické vedení. Předsedou je Adam Štys. Jediný, kdo 
zůstal místopředsedou, jsem já, pak Místopředsedou pro PR je Ivetka, dnes už Hošnová. (Krátký 
technický problém, Protona není slyšet.) 
Nakoupili jsme spoustu nové techniky, novou klipovou kameru (btw. pár Parlamentů zpátky jsem 
promítal něco, co bylo natáčené tou kamerou). Koupili jsme světla a dovybavili věci, co jsme mohli. 
Tradičně zápasy Engineers Prague. Koncert pro budoucnost se hodně povedl, bylo to o to 
náročnější, že 16. byla demonstrace na Letné. Barista roku 2019. 
2019 se navázala spolupráce se vznikající Mall TV, kteří v 2019 začali streamovat. Spolupracujeme 
vehementně, spousta koncertů během projektu Kultura žije. Febiofest 2019, možná poslední, 
který jsme dělali, jsme zvědaví, či přežije. SGL Summer 2019 na SH, velká akce. Kachekran, 
karneval chemiků končící k ránu. ESMPE, pro nás zajímavé tím, že lidé z AVC jeli po několika letech 
natáčet do zahraničí, do Polska. DJ Contest, streamovali jsme 360° video před NTK. 
Členové a AVC technika se podíleli na filmu Spolubydlící – nějaký semestrální projekt, neřeknu 
vám přesně. 
Dále koho zajímá, obecný klubový výčet. Protože se o PR začala Ivetka opravdu starat, tak se 
podařilo začít s pravidelnými schůzkami a nabrat nováčky. Pak do toho korona hodila vidle. 
Nepodařilo se nám udělat čistě vlastní autorský projekt, a ani žádný velký DoD. 
Za mne asi vše, kdyžtak kanál na YouTube. 

S. Jeřábek: Díky, jsou dotazy? 
S. Jeřábek: Tak ještě předsedové dvou klubů, které nemají delegáta, tedy Dan Králík za Křesťanský 
klub. 

Křesťanský klub (D. Králík) 
Došlo k nedorozumění, kdy D. Králík začal prezentovat zprávu za rok 2020, následně byl prezidentem 
přerušen. Zprávu za 2019 odprezentuje příště. 

Klub STOlních Her (STOH) (J. Krkoška): 
U nás byl 2019 zajímavý v tom, že jsme zkoušeli zavádět novinky a zkoušet nové věci, protože 
klub dlouho stagnuje na místě. Zkoušeli jsme upravit ligu, aby byla tematická, navázat kontakty s 
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lidmi na betaverze her, Scrabblové úterky, hrát velké hry. Něco se chytlo, něco ne. Bohužel valná 
většina věci byla nyní přerušena, protože Covid. 
Jedna z věcí, co jsme zavedli, je nový způsob, jak nás kontaktovat – Discord server. Velmi se rozjel 
a momentálně je to hlavní způsob komunikace, a to jak s lidmi venku, tak mezi námi a v rámci 
vedení. 
Současně jsme byli jako doprovodný program dalších akcí jako iKariéra, Lesamáj, jsme na 
seznamovacích akcích jako MALTA od IAESTE. 
Asi vše, nevím, zda ještě něco dalšího. 

S. Jeřábek: Děkuju, tím bychom měli za sebou prezentaci výročních zpráv. 

9. Různé 

S. Jeřábek: Za sebe nemám nic. Co ostatní? 

J. Rubáš: Podařilo se pohnout s rámcovou smlouvou? 
S. Jeřábek: Pracuje se na dodatku. 
J. Rubáš: Dodatek má být roční? 
S. Jeřábek: Pravděpodobně. Pokud se ptáš na posun ke světlejším zítřkům a dořešení, tak se                             
neposunulo. 
J. Rubáš: A máte nějaké vyšší ambice? 
S. Jeřábek: To asi těžko. 
J. Rubáš: A míč stojí na naší straně, nebo blokuje ČVUT? 
S. Jeřábek: Točíme se v mrtvém bodě, kde se nemůžeme dohodnout. Já míč ze svého pohledu                               
odkopnul tím, že bude najatý ČVUTem nějaký externí právník, který se vydá tvořivější cestou. 

M. Pilný: Jak jsme dnes schválili to tajné hlasování pomoci technických prostředků, čekají nás                           
ve FIT++ volby představenstva. Šlo by ten adoodle použít na volbu představenstva? 
S. Jeřábek: My jsme upravovali jednání orgánů, to není orgán. 
M. Pilný: To vím, spíš jestli by nějakým způsobem prošel jednací řád, který by dovoloval tyhle                               
volby. 
S. Jeřábek: To se děje u nás celkem běžně, neměl by být problém. 
J. Rubáš: Já bych od toho spíš odrazoval, ten Adoodle je spíš anonymní hlasovátko než                             
sofistikovaný volební systém. 
S. Jeřábek: Ta největší slabina Adoodlu je, že ten token jde mailem. 
M. Pilný: To by neměl být problém, pokud každý člen by měl poskytnout nějaký e-mailový                             
kontakt…  
S. Jeřábek: Jde o to, že ten mail je pořád poměrně nezabezpečený systém a většinou máme nějaký                                 
IS, že se člověk přihlásí jménem, heslem a klikne. 
M. Pilný: Rozumím. Jen do pléna, kluby, které normálně hlasují urnově a neměly dřív potřebu                             
online voleb, tak jestli je to čeká řešit a jestli už něco vymyslely? 
J. Rozkošný: Ahoj, já za Galibi to budu řešit taky, ale zatím jsem nic nevymyslel. Zatím vždy urnově                                   
kontaktně. 
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M. Andrýsek: Já to budu řešit taky, tím, že máme menší základnu, mohli bychom to řešit                               
Adoodlem. 
S. Jeřábek: Já dodám, že to nebyl nějaký zákaz, spíš varování. Volební rád je v pravomoci klubu.                                 
Když nebude situace na sofistikovanější řešení, myslím, že ten Adoodle je schůdný. 
M. Krása: Za BION bychom do Vánoc rádi udělali volby. My využíváme KrIStin, která umožňuje                             
spravovat uživatele umožňující hlasování. Nevím, či máte podobný systém. 
S. Jeřábek: Dost možná by se dala KrIStin nasadit na ty volby v klubech, které ji normálně                                 
nevyužívají. To nevím, možná bude vědět Pavel. 
V. Huvarová: Ahoj, KrIStin má sice možnost voleb, ale je třeba všechny předregistrovat, je to                             
primárně IS klubu, takže jednoduše k tomu využít nejde. 
P. Valach: Souhlas s Verčou. 
S. Jeřábek: Když se bavíme o zájmových klubech, tak by i to v tom časovém okně mohlo být                                   
schůdné. U FIT++ se bavíme o lednu? 
M. Pilný: Cca. 
S. Jeřábek: Což by asi mohlo jít? Asi lidé nebudou jezdit, co? 
M. Pilný: Toť otázka. 
M. Andrýsek: My bychom, jako Galibi, chtěli odvolit do Vánoc. Pro nás je adoodle schůdný. 
M. Krása: Všechny ty vzdálené volby jsou opruz, otázka, který bude nejmenší. 
S. Jeřábek: Ten Adoodle, když bude v klubovém řadu napsané něco podobného jako v těch SU, tak                                 
to bude použitelné. Doporučují nastavit delší okno na hlasování, a aby byly výsledky hlasování až                             
potom, i kdyby všichni zahlasovali, a členům důrazně doporučili, aby hlasovali dřív, a nechat dejme                             
tomu 24 hodin rezervu, aby mohl někdo řešit to, že mu někdo link ukradl a už mu nefunguje                                   
a došlo k tomuto narušení, a pak už by se s tím volební komise nějak vypořádala. Musíme si s tím                                     
nějak poradit a tohle je jedno z použitelných neideálních řešení. 

S. Jeřábek: Ještě někdo něco do různého? 
J. Rubáš: Omlouvám se, ze začátku mi to vypadávalo. Jak je to se zápisem z grilcentra, z PAR? 
S. Jeřábek: Není ještě, Milan se k němu dostane v tomto týdnu. 
J. Rubáš: Dobře, děkuji. Nikde jsem to info nenašel. 

S. Jeřábek: Ještě něco? Asi nikoliv, tak vám děkuji za účast, za to, že jsme si zas stanovami                                   
zjednodušili život, snad to nějak zvládneme. Tak buďte zdraví a mějte se! 

 

 
Konec zasedání: 22:25 
Zapisovatel: Pavel Valach 
Ověřovatel: Ing. Stanislav Jeřábek 
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